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o investicijah
Zadnje dni avgusia so se sestali člani predsedstva občinske konference

SZDL Ljubijana Mosle-Polje. Razpravljali so o nekaterih zadevah, s kate-
rimi se bo frontoa sotialistična z>eza ukvarjala skozi jesensko obdobje. Ži-
vahno razpravo in izmenjavo mnenj je spodbudib informacija o in\esticij-
skih predlogih, ki jih je v letošnjem prvem polletju obravnavala regionalna
komisija z.i oceno investidj v l.jubljani. knfonnacijo je pripravila gospodar-
ska zbornica občin ljubQanskega območja.

V razpravi sočlani predsedstva ugotovili neustreznostrukturo investicij-
skih vlaganj v Ljubljani, kajti prevladujejo neproizvodne investicije in le
sedem je takšnih, ki bodo vplivale na prestrukturiranje gospodarstva in
povečanje izvoza. Prav tako je premalo razvojnih sredstev namenjenih
kmetijstvu, kot prednostni dejavnosti v slovenskem gospodarstvu. Tudi
bančna investicijskasredstva so bila v tem času prepičla, kar seveda tudi ne
daje možnosti za smelejša mvesticijska vlaganja in pogojuje razdroblje-
nost investiranja.

V nadaljevanju razprave so člani predsedstva opozorili, da je nujna poo-
strena skrb vseh frontnih delov pri usmerjanju investicij, njihovem pove-
zovanju in pripravi strokovnih gradiv za odločanjeorganov v organizacijah
združenega dela, samoupravnih interesnih skupnostih in drugod.

Predsedstvo OK SZDL je ocenilo, da kot organ ni pristojno razsojati o
upravičenosli posameznih investicij. Medobčinski gospodarski zbornici pa
je predlagalo, da za nadaljnjo razpravo pripravi informacijo o zamrznje-
nih, nedokončanih investicijah in le-tc ponovno preveri. Poleg tega pa je
potrebno gradivo dopolniti z zavrnjenimi predvidenimi investicijami, s
čimer bi omogočili preverjanje elemento% družbene kontrole. Vse investi-
cije, ki so bile predlagane gospodarski zbornici, so bile namreč v organiza-
cijah združenega dela plansko usklajene in sprejete.
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